

6天4晚 《韩国》轻松游

首尔/南怡岛/雪岳山/仁川+乐天世界

住宿当地**4+5**星级酒店

第一天 吉隆坡 / 中转城市 / 仁川 (机上用餐)
 集合于吉隆坡国际机场, 办理登机手续, 然后乘搭国际航班经中转城市飞往美丽的韩国。

第二天 仁川 / 南怡岛 / 雪岳山 (午-铁板鸡/晚-海鲜汤)
 抵达仁川机场后, 驱车前往春川。乘坐游船前往冬季恋歌的拍摄场地南怡岛, 你可以欣赏韩国少有的人工湖泊美景。然后驱车前往雪岳山国家公园, 山峰直立云霄, 伴著溪谷流水的雪岳山是韩国最有名的国家公园! 也因众多珍稀生物品种分佈于此而於1982年被联合国教科文组织指定为生物保存区。雪岳山位於韩国江原道, 方圆373平方公里, 海拔最高峰達1,708米! 抵达后, 游览亚洲最大青铜座佛像及新兴寺(不含缆车)。午后, 前往大浦港海产市场, 这里是大量货船和渔船往来的地方。游客能在这里的餐厅吃到新鲜的海物。身处大浦港能欣赏雪岳山、东海的天然美景, 还可以到比目鱼、甘青鱼等海产丰富的大浦生鱼片店团地和大浦鲜鱼市场游玩。此外, 大浦港还有售卖鱿鱼米肠、土豆糕等土特小吃的店。
 酒店: 雪岳山300级酒店或同级(当地5星级酒店)

第三天 雪岳山 / 仁川 (早/午-人参鸡汤/晚-烤肉自助餐)
 早餐后, 驱车返回首尔。抵达后, 前往蒙菜博物馆参观。午后, 将安排体验DIY泡菜, 在专人指导下及采用韩国正宗配料, 您可自行DIY制作泡菜, 充份享受自己制作泡菜的乐趣, 亲身体会韩国泡菜的魅力; 随后安排传统服饰体验, 全团贵宾均将成为今天的最佳男女主角, 换上古代传统的韩服, 体验韩国传统文化。接着, 前往位于建国大学附近的“COMMON GROUND”是韩国第一家大型集装箱商场。由200个大型集装箱打造而成, 是世界规模最大的集装箱商场。这里汇集了各种超人气小店、网店的实体店。您会看到由韩国新锐设计师们精心设计的充满现代气息的各种各样的商品。另外, 弘大、梨泰院、林荫道等热门地区的知名店铺的分店也多数入驻于此, 可以在购物的同时吃到美味的料理。接着前往乐天世界【含无限游玩卷】, 是以冒险与神秘为主题的室内主题公园, 主要由冒险王国、湖畔公园魔幻岛、购物中心、民俗博物馆、滑冰场、酒店、百货店等组成, 是集旅游、休闲、购物、文化于一体的多元化复合休闲场所。在乐天冒险王国里设有最尖端的游乐设施, 梦幻般的游行表演、激光表演、公演等活动, 可以品尝到世界各国的的美食。民俗博物馆则分为历史展馆、模型村、游乐区、店铺街等, 它将韩国五千年的历史与民俗文化完整展现给了游客。乐天世界花园舞台是乐天世界公演的主舞台, 经常举行各种季节性音乐表演和广播等活动。
 酒店: 仁川松岛华美达酒店或同级(当地4星级酒店)

以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整
 倘若原定的景点不对外开放, 将由其他景点取代
 在主要节日、商业展览、旅游旺季期间, 住宿酒店可能需安排在另一个城市

行程特色

《乐天世界+含无限游玩卷》
 以冒险和神秘为主题的室内主题公园
 《集装箱商场》世界规模最大的同类商场
 《彩绘涂鸦秀》韩国最火爆的表演
 《首尔住宿市区酒店》步行至东大门/明洞
 只需大约15分钟时间

体验美食 *世界著名《都太国际自助餐》
 *铁板鸡 *海鲜汤
 *安东鸡 *人参鸡汤
 *烤肉自助餐
 保证餐餐风味餐
www.todaikorea.com/

第四天 仁川 / 首尔 (早/午-都太国际自助餐/晚-安东鸡)
 早餐后, 前往外观青瓦台舍廊房。青瓦台舍廊房的前身是总统秘书长公馆, 自1996年2月青瓦台前道路开放之后, 开始成为向国民提供便利和看点的综合文化空间。接着前往参观景福宫(含门票), 此宫建于1394年朝鲜李朝时代, 有五百余年历史。然后游览国立民俗博物馆(周二闭馆), 展示韩国的传统生活方式的地方, 是韩国唯一全面展示民俗生活历史的国立综合博物馆。午后前往韩国人参专卖店、护肝宝专卖店、时尚彩妆店和紫水晶加工厂。过后游览清溪川, 在朝鲜时代为解决雨季积水无法排出市区而挖掘, 过去曾作为下水道使用, 2005年改造转型为国际知名观光景点。午后前往明洞及天免税店, 此外还有各种品牌店聚集在中央大街的两边。

【今天将安排欣赏彩绘涂鸦秀: 是一场将作画过程原封不动地搬上舞臺的表演。在表演中, 演員會將作畫的過程完整呈現給觀眾, 表演內容從小至圖畫紙, 大至整個舞臺, 總共會有10多樣美術作品誕生。不論是在眼前瞬間就完成的畫作, 或是用香蕉皮畫畫等特殊效果, 以各式各樣的素材技巧帶給觀眾們驚喜與感動。】
 酒店: 首尔貝茲酒店酒店或同级(当地4星级酒店)

第五天 首尔 (早)
 早餐后, 全天自由活动。
 酒店: 首尔貝茲酒店酒店或同级(当地4星级酒店)

第六天 首尔 / 中转城市 / 吉隆坡 (早/机上用餐)
 早餐后, 出发前往南山游览, 过后将前往土特产店自由购物, 作最后冲刺, 购买韩国当地特产。午后, 前往国际机场乘搭班机经中转城市, 帶著美好回忆飞返吉隆坡。

6D4N KOREA DELIGHT

SEOUL / NAM-I ISLAND / MT SORAK / INCHEON + LOTTE WORLD

SPECIAL ARRANGEMENT

<LOTTE WORLD+UNLIMITED TICKET INCLUDED>

is the perfect spot for entertainment and sightseeing for Koreans and international tourists alike

<COMMON GROUND> *One of the largest container styles shopping mall in the world*

<PAINTING SHOW> *Most famous show in Korea*

<SEOUL CITY CENTRE HOTEL> *Only around 15minutes walking distance to Dongdaemun/Myeongdong*

STAY LOCAL **4+5** STARS HOTEL

~ CUISINES EXPERIENCE ~

- ** WORLD FAMOUS - TODAI INTERNATIONAL BUFFET EAT AS MUCH AS YOU CAN www.todaikorea.com/
- ** DAKKALBI (SIZZLING PLATE CHICKEN) **GUARANTEE ALL SPECIAL CUISINES**
- ** HAEMULTANG (SEAFOOD STEAMBOAT)
- ** ANDONG JIMDAK (ANTONG STYLE CHICKEN)
- ** SAMGYETANG (GINSENG WITH CHICKEN SOUP)
- ** BBQ BUFFET (KOREAN STYLE BBQ BUFFET)

D1 KUALA LUMPUR / TRANSIT CITY / INCHEON (MOB)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to Korea via transit city.

D2 INCHEON / NAMI ISLAND / MT SORAK (LUNCH-DAKKALBI / DINNER-HAEMULTANG)

Morning arrival at Seoul, transfer to Chuncheon. Take boat proceed to famous Korean drama - "Winter Sonata" shooting place **Nam-i Island**. Here the broad grasslands and forest complement each other. After that, transfer to visit **ML Soraksan National Park**, is located in the most northern part of South Korea. Continue visit to **Sinheungsa Temple (cable car excluded)**. Upon finished, visit to **Daepohang Live Seafood Market**, one of the most popular tourist spots for those in search of the freshest raw fish restaurants. The port is filled with raw fish restaurants and a live fish market containing eel, flatfish, flounder, yellowtail, and plethora of other high-end seafood.

Hotel: Mt Sorak The Class 300 Hotel or similar (Local 5stars hotel)

D3 MT SORAK / INCHEON (BREAKFAST / LUNCH-SAMGYETANG / DINNER-BBQ BUFFET)

After breakfast, transfer back to Seoul. Upon arrival proceed to visit **Seaweed Museum**. After this experience **DIY Kimchi + Hanbok**. Here can learn the art of making Kimchi and also get a chance to snap a photo dressed in Traditional Korean Costume "Hanbok". Continue visit to the Korea's first pop-up store built with shipping containers, **Common Ground** is approximately 5300 square meters in scale, made up of 200 large containers and is capable of transforming into different structures or moving into different places. Mega-sized mainstream brands are hard to spot in the common ground. Instead, new and trendy mid-sized shops by up-and-coming new designers and editorial shops can be found here. Then will proceed to **Lotte World (Unlimited ticket included)**, is the perfect spot for entertainment and sightseeing for Koreans and international tourists alike. It is a theme park filled with thrilling rides, an ice rink and different kinds of parades, as well as a folk museum, a lake, accommodations, department stores and more. Lotte World is divided into Lotte World Adventure, a world themed indoor area, and Magic Island theme outdoors, next to Seokchonhosu Lake.

Hotel: Mtcheon Ramada Songdo Hotel or similar (Local 4stars hotel)

D4 INCHEON / SEOUL (BREAKFAST / LUNCH-TODAI INTERNATIONAL BUFFET / DINNER-ANDONG JIMDAK)

After breakfast, start our itinerary today, first will proceed to South Korean president's official residence **Cheongwadae**, will make arrangement for take pictures. Then, transfer to visit to Korean "Myeongseong" shooting place - **Gyeongbokgung**, is the royal palace located in Seoul City. Built in 1394 and reconstructed in 1867 during Joseon Dynasty. Continue visit to **National Folk Museum (closed on Tuesday)**, showcase the traditional Korean lifestyle, it is Korea's only comprehensive display of folk life history of national. After that, proceed to **Ginseng Shop, Herba Shop, Cosmetic Outlet and Amethyst Outlet**. Continue visit to **Cheonggyecheon Stream**, an area comprising a stream and park right smack in the heart of downtown Seoul. Upon finished, shopping at **Myeongdong** and **Lotte Duty Free shop**.

(Today will arrange for enjoy Painting Show is an innovative non-verbal performance that stages the entire process of painting combined with incredible visual effects and a witty blend of time, dance and comedy.)

Hotel: Biz Hotel or similar (Local 4stars hotel)

D5 SEOUL (BREAKFAST)

After breakfast, free at your own leisure.

Hotel: Biz Hotel or similar (Local 4stars hotel)

D6 SEOUL / KUALA LUMPUR (BREAKFAST/MOB)

After breakfast, proceed to **Namsan**. Here can have the whole view of the Namsan. Continue shopping at **Local Product Shop**. After that, transfer to airport for your departure flight return Kuala Lumpur. Home sweet home...

The itinerary are subject to the final discretion of the local operator

If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative

During major events/trade shows/peak season, accommodation may not be in the city mentioned